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Activiteitenin De Dreef
Crazy disco 
voor de basisschooljeugd van 8 t/m 
12 jaar op vrijdag 10 en vrijdag 24 
februari. Tussen 19.00 en 21.00 uur 
kun je dansen op muziek gedraaid door 
DJ Peter. Pasje verplicht. Entree: € 1,00 
inclusief één consumptie en vol is vol. 
Heb je nog geen pasje? Neem dan een 
pasfoto en € 1,00 extra mee zodat wij 
er een voor jou kunnen maken.

Gehandicapten disco 11 februari

spaarkas lichten 24 februari

CARNAVAL 24 t/m 28 februari

Playbackshow
Inschrijfformulier voor playbackshow 
volwassenen, zondag  26   februari, is te 
downloaden via www.wijkbladcoevering.nl 
of af te halen in de Dreef vanaf 10 februari. 
De uiterlijke inleverdatum is 22 februari.

1 www.wijkbladcoevering.nl  Januari 2006

Groot politiek debat 

Alle politieke partijen worden 
uitgenodigd en gevraagd om hun me-
ning te geven over actuele onderwer-
pen in de Coevering. 
Ook de winkeliers en natuurlijk alle be-
woners van de Coevering zijn van harte 
welkom.

Actuele onderwerpen zijn:
• De maatregelen genomen voor Duur-

zaam Veilig (de bewuste drempels en 
wegversmallingen).

• Diftar; de retourette is inmiddels geslo-
ten. De tarieven worden waarschijn-
lijk (flink) verhoogd en de ophaalfre-
quentie gehalveerd. Er is steeds meer 
zwerfvuil te zien in de natuur en 
verschillende mensen dumpen hun 
afval in de rode afvalbakken.

• Revitalisering van het Winkelcentrum.

• De overlast van de A67; 
 met de gemeente zijn verschillende 
 gesprekken geweest over het terug-

dringen van de geluidsoverlast van 
de A67. We hebben nu stiller asfalt, 
maar zijn de problemen nu echt op-
gelost?

Mocht u nog andere onderwerpen ter 
discussie willen brengen, stuur dan even 
een mail naar wijkbladcoevering@hetne
t.nl of breng een briefje naar de Dreef. 
Geef even aan, waarom het onderwerp 
ter sprake moet worden gebracht en 
wat uw standpunten zijn. Omdat we 
tijdens het politiek debat maar een 
beperkt aantal onderwerpen kunnen 
bespreken, heeft u geen garantie, dat 
uw onderwerp ook daadwerkelijk aan 
bod komt.

Graag tot ziens op 15 februari 2006.

Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

In maart 2006 zijn de gemeenteraadsverkiezingen. Voor deze verkiezingen 
wil Wijkoverleg Coevering 2000 weer een politiek debat organiseren.

Dit debat zal op 15 februari 2006 georganiseerd worden in de Dreef. De 
avond begint om 20.00 uur in de grote zaal. 
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Namens de redactie van Wijkblad 
Coevering wil ik u het allerbeste wensen 
voor 2006. Dat het een succesvol en 
vooral gezond jaar mag worden. 

De redactie begint aan haar zevende jaar 
in een iets gewijzigde samen- stelling. 
Zoals altijd is er niets zo bewegelijk 
dan een redactie. Zo hebben we een 
nieuw team van correctoren. Vanaf nu 
gaan Coen Hendrikse en Annette Alers 
de correctie ter hand nemen. Ingrid 
Sanders en Rob Friedhoff willen we 
graag bedanken voor het correctiewerk 
van de laatste tijd.

De layout is overgegaan in de vak-
kundige handen van Sil van Gerwen. 
Hij volgt Elwin Nieuwenhuis op, die 
de laatste anderhalf jaar prachtige 
wijkbladen heeft gelayout. Mocht u op 
zoek zijn naar iemand voor uw ontwerp, 
layout, drukwerk, of ontwerp van een 
website, dan bent u aan het goede 
adres bij Sil. Zijn bedrijf Van Gerwen 
Digital offset & grafimedia is hét adres 
voor alle grafische oplossingen. 
In het wijkblad van februari kunt u 
kennis met hem maken. 
Ook hebben we afscheid genomen van 
Pearl Bakermans

Zij heeft de laatste 3 jaar regelmatig een 
artikel in het wijkblad geschreven.

De redactie is weer klaar om de 
schouders onder 10 interessante 
wijkbladen in 2006 te zetten. En 
mocht u niet kunnen wachten totdat 
de bezorgers langskomen, kijk dan 
regelmatig op 
www.wijkbladcoevering.nl. 
Daar vindt u ook de laatste foto’s van 
Cor van Dee.

Rob, Peter, Dennis, Cor, Coen, Irma, 

Ans, Merijn, Annette, Zar, Bert, 

Elwin, Sil en Flierefluiter. 
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een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

De Allerbeste wensen 

Carnaval 2006 wordt dit jaar groots 
opgezet. We zijn met een groep mensen 
druk bezig om de Dreef om te toveren 
tot een Carnaval’s paradijs. De Dreef is 
hiervoor helemaal opnieuw in de “verf” 
gezet. We hebben een goed gevuld 
programma, de drankjes kunnen weer 
vloeien en de muziek zal dit jaar optimaal 
zijn. Een groep mensen is bezig met het 
maken van een eigen carnavalswagen.
De promotie wordt dit jaar anders 
aangepakt. Het wijkblad van februari 
bevat een uitgebreide agenda en komt 
speciaal voor Carnaval één week eerder 
uit. 

Er komt hoogst waarschijnlijk een aparte 
flyer, die uitgedeeld wordt tijdens de 
optocht en in het Winkelcentrum.

Komt u gerust eens binnenlopen, om te 
kijken wat er allemaal veranderd is.
Namens promotie-team,

Cor van Dee

Carnaval 2006 
groots opgezet

Aan de bosrand is op 15 januari een 
grote politiecontrole gehouden. Er 
werd o.a. gecontroleerd op gordels, 
staat van het voertuig, brommers, 
kentekenbewijzen, brommercertificaten 
en andere identiteitsbewijzen.

Verschillende mensen kregen pittige 
bekeuringen. Een wijkbewoner pro-
beerde de controle uit door zonder 
gordel en papieren langs te rijden. Dat 
kostte 75 euro voor het niet dragen van 
een gordel.

Verschillende paardentrainers werden 
gecontroleerd. Meestal was alles prima 
in orde. Maar eentje maakte het wel 
erg bond. Ongeveer niets klopte er aan 
de trailer. Het meest opvallende was 
een defecte reminrichting waardoor 
van deze trailer het kentekenbewijs 
werd ingetrokken. Bovendien kreeg 
de bestuurder ook een hele reeks 
bekeuringen. 
Ook werd zo nu en dan de snelheid

gecontroleerd. Uit metingen bleek dat 
de meeste bestuurders zich aardig aan 
de snelheid hielden.

De politie werd op deze koude middag 
door buurtbewoner Hans Verhoeven 
van warme koffie voorzien. Volgens 
een van de agenten moest men meer in 
wijken op deze manier controleren.
Verschillende voorbijgangers spraken 
hun waardering uit voor deze grote 
controle.

De indruk van deze controle was dat 
de politie dit op een zeer professionele 
(maar vriendelijke) manier aanpakt. 
Dankzij 2 motorrijders was ontsnappen 
aan deze controle moeilijk. Verder werd 
zeer gedegen gekeken naar de staat 
van verschillende trailers. Diegene 
die een bekeuring kregen waren niet 
blij, maar rijden zonder remmen door 
onze wijk is levensgevaarlijk. Daarvoor 
kunnen de bekeuringen eigenlijk niet 
hoog genoeg zijn.

Grote politiecontrole aan de 
Bosrand
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JASAN SPORT
A P O T H E E K  
C O E V E R I N G

040 - 286 21 43

040 - 285 70 43

040 - 281 39 01

040 - 286 28 20

040 - 285 40 88

040 - 285 49 53

040 - 285 70 31

040 - 280 11 11

040 - 285 47 07

040 - 285 74 88

040 - 285 34 72 Di. t/m vr. 8.30-17.30, zat. 8.15-16.00

zonder afspraak: 040 - 285 77 54

Coevering 14, Geldrop

040 - 285 60 59

www.denbarbier.nl

040 - 285 17 31
040 - 285 81 20

Cafetaria “De Coevering”
040 - 286 24 03 040 - 285 54 88

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen
Droog winkelen in ons overdekt winkelcentrum

www.winkelcentrum-coevering.nl
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Hartelijk dank
Voor alle oude foto’s, die we binnen 
gekregen hebben. Een aantal mensen 
heeft ons foto’s gemaild, anderen 
gooiden een enveloppe met foto’s 
binnen en sommigen belden ons, dat 
we de foto’s konden komen ophalen. Als 
klapper kwam er een hele verhuisdoos 
met foto’s van de Dreef binnen. We 
hebben ons bestand met oude foto’s 
behoorlijk kunnen uitbreiden. Kijkt u 
maar op www.wijkbladcoevering.nl bij 
digitaal foto-album Coevering.
Natuurlijk zijn we nog steeds op zoek 
naar oude herinneringen aan onze 
wijk (waaronder het Herdersveld en het 
Grote Bos). U hoeft niet te twijfelen. Als 
u een herkenbare oude foto heeft, dan 
scannen wij hem graag in. Belt u met 
040-2867206 of stuur een e-mail naar 
wijkbladcoevering@hetnet.nl

Bent u op zoek naar een betrouwbare 
en vooral betaalbare ramenwasser, dan 
kunt u vanaf nu terecht bij Angelo Damen 
van Multi Cleaning Geldrop (MCG). 
Niet alleen voor het schoonmaken van 
ramen. Angelo biedt een totaal pakket 
in reiniging. Van ramen tot gevels, van 
glas tot en met de kozijnen en nog veel 
meer. Alles is mogelijk. Tegen een goede 
prijs – kwaliteit verhouding.

Angelo heeft jaren gewerkt voor 
het bekende bedrijf ISS in de groep 
glazenwassers. Een aantal jaren geleden 
begon het te kriebelen. Een eigen 
bedrijf, op de particuliere sector gericht 
leek hem wel iets. Eigen baas, met meer 
tijd voor contact met de mensen. Daar 
was bij ISS minder gelegenheid voor. 

Een bezoekje aan de Kamer van 
Koophandel leerde, dat de eerste jaren 
van een eigen bedrijf nogal moeilijk zijn. 
Na een jaartje twijfelen werd september 
2005 de knoop doorgehakt. Multi 
Cleaning Geldrop werd opgericht. Deze 
maand is Angelo gestopt bij ISS om zich 
helemaal te richten op zijn eigen bedrijf. 

Nu nog alleen in zaken, maar over enige 
tijd hoopt hij het samen met zijn zoon te 
doen, als familiebedrijf. 

Wat is er mogelijk

Voor het wassen van de ramen aan de 
buitenkant worden prijzen berekend 
vanaf 10 euro voor een gemiddelde 
doorzonwoning. Maar het is ook mo-
gelijk om de ramen aan de binnenkant 
te laten wassen, met of zonder de 
kozijnen. Maar ook het reinigen van 
gevels, dakgoten, overkappingen, serre, 
dakkapellen, zonweringen, bestrating 
en zelfs plafonds is mogelijk. Alles, wat 
u maar kunt bedenken, om schoon te 
maken. U belt Angelo maar even voor 
een offerte (06-24 28 64 16). Ook kunt 
u een kijkje nemen op zijn website: 
www.mcggeldrop.tk. Daar staat alle 
informatie te lezen.

Zo is de Coevering weer een bedrijfje 
rijker en heeft u binnenkort een nog 
schonere woning.
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Vanaf deze week 
telt Geldrop/Mierlo 
vijf kinderpleinen

De kindercentra Pino, Puk, Kameleon, 
Tovertuin en ‘t Schrijverke heten 
voortaan allemaal Korein Kinderplein. 
De kinderen, ouders en leidsters 
van het Korein Kinderplein aan de 
Amundsenstraat zijn afgelopen week 
weer teruggekeerd in hun pand, nadat er 
de afgelopen maanden een ingrijpende 
restyling heeft plaatsgevonden. 
Hiervoor ontwikkelde Korein een uniek 
concept. Met volle medewerking van de 
gemeente Geldrop/Mierlo werd tijdens 
de verbouwing onderdak gevonden 
aan de Heilige Geeststraat in Geldrop.

Wij nodigen iedereen van harte uit 
op Het Korein Kinderplein aan de 
Amundsenstraat in Geldrop op vrijdag 
27 januari a.s. Het programma begint 
om 15.00 met de ontvangst en opening 
door wethouder van den Tillaar, daarna 
volgen tot 18.00 uur een aantal leuke 
activiteiten.

Korein Kinderplein, het leukste 
ontmoetingpunt voor groot en klein.
Dat is de gedachte achter het tot 
in de kleinste details doorgedachte 
interieurconcept. De inrichting heeft een 
‘plein’ als centraal ontmoetingspunt. 

Alleen in zaken
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A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres 
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur
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Imbolc... is de Keltische benaming voor 
de lente, letterlijk: in de buik. Imbolc 
is afgeleid van ooienmelk. Het werd 
gevierd door een fakkeloptocht ter 
ere van de godin Brigid(a) van vuur 
en inspiratie en zij is zwanger van de 
Hulstkoning. Hij wordt met Eostre 
– Pasen - herboren. In de oude – 
voorchristelijke - traditie begint de lente 
een week voor de tweede volle maan na 
de winterzonnewende. Dat is op twee 
februari volgens onze kalendertelling. 
Eigenlijk ook logisch; de eerste bloemen 
komen al op. Krokussen, sneeuwklokjes, 
anemoontjes en alle vroege bloemen. 
De boeren beginnen het land voor te 
bereiden op het komende plantseizoen. 
De jonge dieren worden geboren. 
Tegen de tijd dat zij gespeend zijn, 
groeit er volop vers groen en zijn er 
prooidieren.
Vroeger was je vrij, want dan was er 
een feestdag; Maria Lichtmis. Dit is 
een feestdag ter ere van Maria – het 
nieuwe licht in het voorjaar - en de 
zuivering van Christus in de tempel. Het 
zuiverende vuur wordt gesymboliseerd 
door kaarsen, in plaats van fakkels. De 
vrije dag is afgeschaft, maar op die dag 
‘mag’ je naar de kerk om het te vieren. 

Imbolc was ook het “sein” om in en rond 
huis grote schoonmaak te houden na 
de winter. Vraag het maar aan oma. 
Iedereen had de koude maanden vooral 
binnen geleefd en was er alleen het 
nodige schoongemaakt. Nu is het de 
kans om alles eens een grondige poets- 
en opknapbeurt te geven. En schoon 
en fris, zoals de natuur, verder te gaan. 
Vóór Eostre – Pasen - moest alles klaar 
zijn om de Zomerkoning te kunnen 
“ontvangen”.
Natuurlijk was er ook een grote markt 
om weer verse en nieuwe spullen in 
te kopen, zover ze er al waren. In de 
winter had er ook de nodige huisvlijt 
plaatsgevonden om de versleten dingen 
te kunnen vervangen. Wat teveel was 
gemaakt, omdat het soms makkelijker 
was om meer dingen te maken, 
werd op de voorjaarsmarkt verkocht. 

Wicca Iriana:
Mensen vragen mij weleens of ik al 
die “oude” feesten ook vier, zoals ik ze 
beschrijf in deze stukjes. Als ik een vuur 
ontsteek in mijn terrastuintje en er als 
een wilde omheen ga dansen, zal de 
buurt niet blij zijn. Of me voor helemaal 
gek aanzien. Met een vuurkorfje moet 

het wel lukken…mmm!   Nee, ik doe 
het bescheiden; met wat eigen gemaakt 
lekkers voor dat speciale feest en simpele 
versieringen in huis. Ik steek een extra 
kaarsje op voor het nieuwe seizoen en 
wens het beste uit dat seizoen. Ook ga 
ik niet in mijn Eva’s kostuum op de hei 
staan dansen. Ik zal me daar een kou of 
erger op de hals halen! Nee...met al die 
engerds tegenwoordig…
De “heksensabbat” zoals beschreven 
in de diverse boeken doe ik niet, want 
dat is nooit gebeurd en uitgevonden 
in de 19e eeuw. De heren Crowly en 
Gardner hebben dat uitgevonden voor 
de “moderne” heks. Zij hebben veel 
nieuwe regels en rites uitgevonden. 
Als je de boeken erop naleest, klopt er 
niet veel van. Zelfs de oude druïden 
– voorchristelijke priesters - zouden 
er smakelijk om lachen. Crowly was 
overigens een “zwarte” heks en hij heeft 
dan ook niet veel goeds gedaan.
De oude regel: doe wat je wilt maar 
bezorg anderen geen last, houd ik in 
ere!
Maar iedereen mag weten waar hun 
feesten vandaan komen en hoe ze zijn 
ontstaan, of gemaakt. Men is té lang 
onwetend gehouden en geweest.

oproep
Op zoek naar van de Kerkhof

Ik ben op zoek naar familiedrukwerk 
zoals bidprentjes, geboorte- en 
trouwkaartjes met daarop de 
familienaam van de Kerkhof

Barbara van de Kerkhof-Klaver
mousegenea@hotmail.com

tel: 06-48718491
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Bel Aroundio op nummer 0800-3232323 of kijk op www.aroundio.nl

Het zesde zintuig
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Kent u hem nog, de Renault Alpine 
A310. In de jaren 70-80 een markante 
verschijning op de weg. Op dit moment 
zie je er niet veel meer rijden. Maar 
daarin kan in de omgeving van Geldrop 
verandering komen als Pieter Hegge 
klaar is met de restauratie. 

De Renault Alpine staat al enige tijd in de 
Waleweinlaan te pronken. Regelmatig 
heeft het Wijkblad Pieter er al aan zien 
sleutelen. Het werd dus tijd om even op 
te koffie te gaan en te praten over deze 
hobby. 

De Renault Alpine is een jeugddroom 
van Pieter, al vanaf de 70-er jaren. In zijn 
jonge jaren stond er regelmatig een wat 
exclusiever model voor de deur, b.v. een 
MG of een Alfa Romeo. Dat zijn mooie 
auto’s, maar door de grote hoeveelheid 
mankementen niet erg geschikt voor 
het dagelijkse gebruik. Naast autorijden 
heeft Pieter ook motor gereden, vnl. 
woon-werkverkeer. Na een zwaar 
motorongeluk ging de motor aan de 
kant en kwam het idee om een Alpine 
aan te schaffen. Van de Alpine zijn er 
tussen 1976 en 1984 ongeveerd 
10 duizend stuks gebouwd. 

Een zoektocht via het Internet leverde 
uiteindelijk de mooie groene Alpine 
A310 uit 1981 op die nu voor zijn deur 
staat. Een heel avontuur, want na de 
proefrit moet je altijd maar kijken wat 
je hebt gekocht. Het is voor Pieter ook 
het eerste project. Gelukkig heeft hij 
veel contacten in de autowereld. En 
dat helpt om de prijs van de restauratie 
binnen de perken te houden. Het project 
valt intussen toch iets tegen. Er moest 
meer gebeuren dan hij van te voren 
had geschat. Het interieur van de auto 
was al eens vervangen, maar dat moet 
nu opnieuw gebeuren. In plaats van 
stoffen bekleding heeft hij nu voor leer 
gekozen. Ook hier helpt een handige 
vriend mee. Later bleek dat het polyester 

dak ook al eens bijgewerkt was. Dat dak 
moet ook worden vervangen. Gelukkig 
is de onderkant van de auto nog in 
prima staat. Ook motorisch zijn er geen 
problemen, ondanks de 200.000 km op 
de teller. De Alpine moet met gemak 
235 km/uur kunnen halen. Maar dat 
heeft Pieter er nog niet mee gereden. 
Zijn rijbewijs is hem te lief.
Alle onderdelen van de Alpine zijn 
zonder problemen te krijgen. Maar dan 
wel tegen een veel te hoge prijs. Pieter 
is daarom ook regelmatig bezig om het 
Internet af te zoeken naar betaalbare 
onderdelen. Die onderdelen komen dan 
soms van de andere kant van het land. 
En omdat het project geen grote haast 
heeft kan hij rustig zoeken. Langzaam 
aan ontstaan er veel contacten tussen 
andere sleutelaars. 
Omdat het sleutelen op straat gebeurt 
is het eenvoudig om op de hoogte 
te blijven van de vorderingen. Het is 
duidelijk te zien dat de motorkap op dit 
moment opgeknapt wordt. 

Door het werken op straat wordt 
Pieter regelmatig door voorbijgangers 
aangesproken. Omdat de wagen al 
lange tijd stil staat, wordt die regelmatig 
gestart. Hierdoor wordt de olie weer 
goed ver-deeld in het moterblok. 
Daarnaast worden alle versnellingen 
even aangesproken en wordt de wagen 
iets verplaatst. Dat is weer beter voor de 
wielen. 
Als alles klaar is wordt de Alpine ‘Volvo 
donkerblauw’ gespoten. Dat is volgens 
Pieter een mooiere kleur dan de Renault 
kleuren uit die tijd. Over een jaar of 
2 moet het project afgerond kunnen 
worden. Dan staat er een prachtige 
wagen klaar om af en toe te gaan 
toeren. Het Wijkblad heeft al een 
uitnodiging klaarliggen om een keer te 
mogen meerijden. Tegen die tijd bellen 
we met plezier nog een keertje aan. 

Rob Biesters
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Jeugddroom in vervulling

ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

•   10-knippenkaart, u krijgt korting
•   air-conditioned
•   haarverlenging - extensions
•   zonder afspraak
•   woensdag en donderdag 65+ 10% korting\
•   specialisten in damesknippen en haarkleuren
•   er werken in onze kapsalon nog echte herenkappers(sters)
•   voor iedere klant staat de koffie klaar 
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jeugd rubriek
Merijn van Wanroij, 
15 jaar, geeft iedere 
maand zijn mening 
over een (actueel) 
onderwerp.

7

Kersttocht ́ t Anker 
De kersttocht van basisschool ´t 
Anker stond in december 2005 in 
het teken van de eenzame mensen 
in onze wijk, die best een steuntje 
kunnen gebruiken met kerst. Op 
school hadden de kinderen een aantal 
mandjes met lekkers gemaakt. Deze 
mandjes werden uitgedeeld in de wijk. 
De kinderen hadden lampionnen bij 
zich, zodat ze in het donker prima 
opvielen. Na afloop hadden de 
kinderen een kerstmaaltijd op school.

Kijkochtend 
op Basisschool 
’t Anker in de 
Coevering

Op woensdag 25 januari a.s is er een 
kijkochtend op basisschool ’t Anker aan 
de Beringstraat 56 in Geldrop. Op die 
ochtend is er voor alle ouders en andere 
belangstellenden gelegenheid om in alle 
groepen een les of activiteit bij te wonen. 
Bent u op zoek naar een basisschool voor 
uw kind, dan bent u samen met uw kind 
ook van harte welkom. 

U kunt de methoden en andere 
onderwijsmaterialen, waarmee we 
op deze school werken bekijken. Een 
informatiepakket van de school ligt 
voor u klaar. Er is voldoende tijd om uw 
vragen te beantwoorden.

Middels een PowerPoint presentatie 
krijgt u een indruk van de festiviteiten, 
die in samenwerking met de ouderraad 
georganiseerd worden.
De kijkochtend is van 8.30 uur tot 12.00 
uur.
Informatie over basisschool ’t Anker is 
ook te lezen op www.ankerschool.nl

Hard Rock

Soms vind ik hard rock nog redelijke 
muziek, maar soms ook niet. De 
zogehete “herrie” komt echt niet in elk 
hard rock liedje voor. Meestal maken de 
artiesten, zoals Slipknot, de muziek die 
ik wat minder leuk vind. Maar mensen, 
die hard rock zien als alleen maar herrie, 
hebben het dus negen van de tien 
keer fout. Deep Purple en Led Zeppelin 
maken best rustige muziek en behoren 
toch tot het hard rock genre.

Meestal keuren mensen de muziek ook 
af, door de artiesten die er nou niet 
bepaald normaal uitzien. Bijvoorbeeld 
Slipknot en Kiss, die hun gezichten 
schminken of verbergen achter maskers. 
Ik kan me er wel iets bij voorstellen, dat 
sommige mensen het interessant vinden, 
maar ik vind dat niet. Zelf heb ik niet echt 
een eigen muziekstijl; dus daar is weinig 
tegenstelling in te vinden. 

Soms vinden mensen het vreemd en 
worden afgeschrikt door gothic en alto’s 
die de muziek beluisteren. Ze vinden het 
dan bij voorbaat al niet mooi, omdat 
ze niet van die kledingstijl houden. Die 
kledingstijl vind ik ook niet mooi. 

Mensen die het dragen, kunnen denken, 
dat ze dan erbij horen. 
Daardoor gaan ze zich anders gedragen 
en dat is even wennen voor hun 
omgeving. Uiteindelijk komt alles 
meestal weer goed en is het gewoon 
een soort van fase.

De muziek blijft natuurlijk wel altijd 
bestaan en dat mag ook eigenlijk wel. 
Ik zou gewoon zeggen: heb iets meer 
respect voor alto’s, gothic, hard rock en 
heavy metal, ook al houd je er niet zo 
van. 

Waar vind je de meeste vis?

Waar vind je zeeën en meren zonder 
water?

Hoe maakt een oen zijn vis dood?

Opa vertelt over toen hij nog jong was: 
Vroeger hadden wij geen tijd om te 
lanterfanten!
Wij moesten 25 uur per dag werken! 
Maar een dag heeft maar 24 uur!
Wij werkten gewoon een uurtje langer 
door!

Tussen kop en staart!

 Op een landkaart!

Hij probeert hem te verdrinken!

Dennis’

Moppentrommel

wijkblad 2 17-01-2006, 20:597



8

Reactie op artikel: “Wonen aan de 
verkeerde kant van de dommel”
In het wijkblad van oktober 2005 
was het artikel “wonen aan de 
verkeerde kant van de Dommel” 
van Leo Le Large te lezen. 

Zijn conclusie van het artikel was:
” Er zal nog heel wat water door de 
Dommel vloeien, voordat de gemeente 
Geldrop-Mierlo werk gaat maken van 
de grondwateroverlast. Het wordt 
besproken, maar daarna steeds weer 
vooruit geschoven. En ondertussen 
lopen onze kruipruimtes weer vol.” 
Op dit artikel is een reactie vanuit 
de gemeente gekomen. U kunt het 
artikel van Leo Le Large lezen op 
www.wijkbladcoevering.nl . Kijk in 
de middenkolom onderaan bij oude 
wijkbladen.

Reactie van de gemeente

Geachte heer Le Large, 

Langs deze weg wil ik reageren op uw 
artikel “Wonen aan de verkeerde kant 
van de Dommel”, zoals dat onlangs 
heeft gestaan in het wijkblad van de 
Coevering. In dit artikel haalt u een 
aantal zaken aan, die naar mijn mening 
niet juist zijn. Ik zal puntsgewijs hierop 
reageren. 

Onderzoeksrapport grondwateroverlast. 
In uw artikel kenschets u het rapport 
“Aanpak grondwateroverlast Geldrop, 
stappen 1, 2 en I wijken Skandia en 
Çoevering-West” als te lijvig en te 
kleurrijk geïllustreerd. Hier ben ik het 
niet mee eens. Grondwaterproblematiek 
is een complex verhaal, wat door vele 
zaken beïnvloed wordt. Onderzoek 

hierna vraagt specialistische kennis, 
welke bij de gemeente Geldrop-Mierlo 
niet voorhanden is. Op basis hiervan 
is Arcadis, na een offertetraject waarbij 
drie partijen een prijs hebben mogen 
indienen, gekozen om de gemeente 
Geldrop-Mierlo bij te staan. Als eerste is 
hen gevraagd een plan van aanpak op 
te stellen om zo inzichtelijk te maken, 
hoe zij een dergelijk traject zouden 
willen uitvoeren. Hierbij is het traject 
opgedeeld in diverse stappen. Door het 
project stap voor stap aan te pakken 
heeft de gemeente Geldrop-Mierlo zelf 
in de hand of zij de volgende stap wil 
zetten en met wie. 

Het is logisch, dat Arcadis steeds de 
volgende stap wil zetten, maar dit 
is geen vaststaand gegeven. Het 
onderzoeksrapport vormt onderdeel van 
de eerste stap van het plan van aanpak. 
Deze stap had tot doel om inzichtelijk te 
maken, of er een probleem is en zo ja: 
wat de oorzaken zijn van dit probleem. 
Alleen door een gedegen onderzoek, 
waarbij alle mogelijke facetten zoals 
historie en dergelijke worden bekeken, 
is het mogelijk een juiste analyse van 
het probleem te krijgen. Dit heeft 
geresulteerd in een, zoals u noemt 
“te lijvig en te kleurrijk geïllustreerd” 
rapport. 

Waterplan 
In uw artikel haalt u ook de 
bijeenkomsten van de klankbordgroep 
het Waterplan aan. Het Waterplan 
is een plan,dat tot doel heeft water 
binnen de gemeente een plaats te 
geven. In dit plan geeft de gemeente 
aan, hoe zij omgaat met water binnen 

haar grenzen. Wateroverlast, en met 
name grondwateroverlast, is daar een 
onderdeel van. De beleidsmedewerker 
van de gemeente is zowel initiatiefnemer 
van deze bijeenkomsten als betrokkene 
bij het grondwaterprobleem. 
Afstemming tussen beide zaken is 
hierdoor gegarandeerd. 

Pilots 
Zoals u terecht aanhaalt in uw artikel 
is er, op basis van de conclusies uit het 
onderzoeksrapport, afgesproken om in 
beide wijken pilots uit te gaan voeren. 
Doel van deze pilots is om in de praktijk 
te toetsen of de oplossingen, zoals door 
Arcadis aangedragen, ook het gewenste 
effect hebben. Naast overeenstemming 
met de klankbordgroep moet er ook 
goedkeuring van de gemeenteraad 
komen om deze pilots uit te mogen 
voeren. Zij moet uiteindelijk de 
benodigde financiële middelen ter 
beschikking stellen. 

Ten tijde van de bijeenkomst op 24 
augustus 2005 van de klankbordgroep 
“Waterplan” was het voor mij 
onduidelijk, of de gemeenteraad 
de benodigde financiële middelen 
beschikbaar zou stellen. Inmiddels heeft 
de gemeenteraad de begroting 2006 
vastgesteld, waarin 50.000 Euro voor 
de pilots voor Skandia en Coevering -
West beschikbaar is gesteld. 

Ik ga ervan uit, dat ik u een helder beeld 
heb gegeven van de huidige situatie. 

Hoogachtend, 

Wethouder W. Maasakkers
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Op maandag 9 januari hebben Wijkoverleg 
Coevering 2000 en de Fietsersbond een 
gesprek gehad met vertegenwoordigers 
van de gemeente Geldrop-Mierlo over de 
drempels, die kortgeleden in de Coevering 
zijn aangelegd. Er is onrust ontstaan in 
de Coevering over de uitvoering van 
deze drempels. Veel bewoners vinden ze 
te gevaarlijk voor (jonge) fietsers omdat 
auto’s en fietsers door dezelfde te smalle 
doorgang moeten rijden. Zij vinden 
de kans op ongevallen te groot.  De 
conclusie van het gesprek was dat de 
meningen nog ver uit elkaar liggen. De 
standpunten werden uitgewisseld, maar 
de busvriendelijke sluizen zonder specifieke 
fietsdoorgangen worden niet aangepast. 
Eind mei wordt er verder gepraat. Alle 
werkzaamheden zijn dan afgerond en 
worden opnieuw geëvalueerd tussen 
gemeente en wijkoverleg.

Oktober jl. werd in het kader van 
‘Duurzaam Veilig’ met de aanleg van de 30 
km zone in de Coevering gestart. Voor een 
aantal straten waar de bussen van Hermes 
heenrijden heeft de gemeente hierbij 
gekozen voor zogenaamde busvriendelijke 
drempels. Dat zijn sluizen met drempels, 
waarvan voertuigen met brede assen, 
zoals bussen, geen last hebben. Het betreft 
de Bosrand, de Willem Barentszweg en 
Adm. Byrdstraat. 
Doordat het tijdens de aanbouw 
al klachten regende bij zowel het 
Wijkoverleg als de Fietsersbond hebben 
beide organisaties een brief naar het 
College van Burgemeester en Wethouders 
gestuurd. In beide brieven werd met kracht 
gepleit voor doorgangen voor fietsers. In 
antwoord daarop liet College weten dat 
zij ‘geen aparte fietsvoorzieningen’ nodig 
acht omdat zij de maatregelen veilig 
genoeg acht en dat ‘het verkeer nog aan 
de nieuwe situatie moet wennen’.

Deze impasse was aanleiding voor het 
gesprek. De gemeente werd hierbij 
vertegenwoordigd door wethouder 
Maasakkers en de verkeersdeskundige 
van de gemeente Wouters. Ook de politie 
was vertegenwoordigd in de persoon 
van netwerkinspecteur van Hees. Het 
Wijkoverleg en de Fietsersbond kwamen 
ook met een grote vertegenwoordiging.

Tijdens het gesprek op 9 januari 
heeft de gemeente aangegeven waarom 
er gekozen was voor de verkeersremmende 

maatregelen in de vorm van busvriendelijke 
sluizen zonder fietsdoorgangen. 
Volgens verkeersdeskundige Wouters 
is de uitgangpunt van het inrichten 
van 30 km/uur zones dat het verkeer 
in verblijfsgebieden zoveel mogelijk 
wordt gemengd. In deze gebieden 
passen volgens hem geen specifieke 
fietsvoorzieningen. Omdat in de genoemde 
straten een belangrijke busroute ligt, is 
gekozen voor de busvriendelijk sluizen 
met geregelde voorrang. Volgens Wouters 
heeft de gemeente hierbij de richtlijn ASVV 
gehanteerd.

Vanuit de Fietserbond werd aangegeven 
dat de ASVV richtlijn 12.2.32 nadrukkelijk 
ontraadt om sluizen aan te leggen zoals 
dat in de Coevering gebeurd is. Als 
toepassingsgebied staat in de ASVV dat 
een dergelijke oplossing NIET op een 
fietsroute zou moeten worden gebruikt. 
De Bosrand is echter een belangrijke 
fietsroute met veel fietsverkeer! Verder staat 
in de ASVV dat de gekozen oplossing van 
de gemeente als NADEEL heeft dat de 
fietser in de knel kan komen. Daarbij wordt 
in de ASVV het regelen van de voorrang 
in de sluis ook ontraden! De Fietsersbond 
vraagt zich daarom af waarom juist in de 
Coevering gekozen is voor sluisjes zonder 
fietspaden, terwijl deze overal elders in 
30-km gebieden in Nederland wel met 
fietsdoorgangen worden aangelegd.
De vertegenwoordigers van het 
Wijkoverleg Coevering 2000 gaven aan 
dat veel bewoners zich op de fiets onveilig 
voelen bij deze verkeersremmende 
maatregelen. ‘Dat kan toch niet de 
bedoeling van Duurzaam Veilig zijn’ aldus 
een lid. 
Ook de redenatie dat in een  verblijfsgebied 
geen voorzieningen voor fietsers mogen 
worden genomen vindt het Wijkoverleg 
onbegrijpelijk. 

Was dat dan niet het uitgangspunt van de 
maatregelen?

Ook sprak het Wijkoverleg haar zorg uit 
over de veranderde voorrangssituaties 
op bepaalde punten zonder dat dit door 
borden is aangegeven. Hierbij heeft de 
parkeerplaats van winkelcentrum De 
Coevering plotseling voorrang gekregen. 
Het Wijkoverleg vreest dat dit slechts 
door weinig weggebruikers zal worden 
begrepen. Maasakker zegde hierop toe dat 
hij extra waarschuwingsborden wil laten 
plaatsen, maar aan de situaties zelf niets 
kan veranderen.

Wethouder Maasakkers had wel nieuws 
over de mogelijkheid van handhaving 
door de politie. Hij meldde dat de politie 
uren heeft om de verkeersregels binnen 
verblijfsgebieden te controleren en 
zonodig te verbaliseren. Van Hees van 
de Politie kon hierover ter plekke geen 
concrete toezeggingen doen. De politie 
hechtte van haar kant veel belang aan 
voorlichting als instrument. Van Hees 
stelde voor om een avond te organiseren 
waarbij de hele wijk wordt uitgenodigd. 
De gemeente en politie kunnen de wijk 
dan zo goed mogelijk informeren.

Aan het einde van het gesprek bleek 
dat de meningen van het Wijkoverleg, 
de Fietsersbond en de gemeente niet 
kon worden overbrugd. De gemeente 
toonde geen enkele bereidheid om 
mogelijke aanpassingen van de drempels 
zelf te bespreken. Dat was de insteek 
van het Wijkoverleg. Het Wijkoverleg en 
de Fietsersbond blijven van mening dat 
deze uitvoering van de drempels voor 
met name jonge fietsertjes, moeders met 
kleine kinderen en ouderen op de fiets 
onveilig is. 

Impasse over maatregelen Duurzaam 
Veilig in de Coevering
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Wat is het rustig voor een 
maandagochtend... Ik mis iets...
Even kijken...Hé, geen werklui, geen 
auto’s die pal langs de muur rijden en 
tegels van het plein er bijna uitrijden. 
Zelfs de hekken rond de sporthal zijn 
weg! Alleen de containers staan er nog. 
Zou het allemaal klaar zijn? Is Hoog en 

droog alweer open?
Je zou het zeggen. Er staan kleine 
kerstboompjes op de terrasetage; de 
gordijnen hangen netjes gedrapeerd en 
er branden spotjes. Is de kerstverlichting 
wel veilig? Zo te zien ziet het er 
opgeruimd uit.
Na maandenlange afbreek- en 
bouwactiviteiten hebben we als 
pleinbewoners dan onze rust weer 
terug? Soms was het werkelijk 
zenuwslopend. Wekenlang de drilboor 
om tegels af te bikken en de slijptol 
om de stalen balken naar beneden te 
halen. Het gekraak om de behuizing 
van de sporthal af te breken. De stank 
van de dakdekkers; het is voorbij! We 
hoeven niet meer te ‘vechten’ om een 
parkeerplaats, omdat de hekken tot 
aan de leilinden staan. Op het plein 
parkeren had/ heeft zijn risico’s, omdat 
de kinderen er ook spelen. Zeker in de 
vakantie en de weekends.
De deur mag weer open staan, ware 

het niet dat het weer het niet toelaat 
in plaats van de afbreekgeluiden. Soms 
kon je zelfs de radio niet horen op 
normale toelaatbare decibels. Dan houd 
je zenuwen maar eens in bedwang, 
al was het maar om de katten geen 
– zenuw - wrakken te maken door mijn 
overspannen gedrag door al die herrie.
Het was soms wel lachen om de 
bouwvakkers, want de akoestiek op het 
plein is zo goed, dat je iemand die bij 
‘De Dreef’ of op de etage bij ‘Hoog en 
Droog’ kunt verstaan. Al helemaal als 
die persoon een luide stem heeft.

Maar nu is het voorbij...Pfff...
Als ik terugdenk aan de schrik van de 
brand een goed jaar geleden. Zit je 
‘s morgens vroeg opeens rechtop in 
bed omdat de politie langs loopt te 
kletsen in de portofoon. Even later 
wordt er omgeroepen, dat iedereen 
alles dicht moet houden vanwege 
rookontwikkeling. Gelukkig stond 
voor mij de wind goed; zuidwest, zo 
ongeveer. Dus ik zat niet in de rook. 
Anderen helaas wel. Zie die lucht maar 
eens uit je huis te krijgen.
Omdat ik toen toch al wakker was en 
de kans op nog wat slaap klein, heb 
ik koffie gezet en links en rechts wat 
uitgedeeld. Wat moet je anders met zo’n 

vertoning voor de deur of wel achter de 
tuin? En het volk! Je vraagt je af waar 
het vandaan komt.
Mensen, jullie moeten alles dicht 
houden!
Het was wel even spannend of het 
winkelcentrum ook niet en passant in 
vlammen opging. Of de huizen achter 
de sporthal. Ik denk dat daar veel 
mensen de schrik te pakken hebben 
gekregen.
Gelukkig heeft de brandweer alles in 
de hand weten te houden en is alles 
beheerst- zoals dat heet – , af- en 
uitgebrand.
Tja, na het gezondheidscentrum, weer 
een jaar in de bouwput aan het plein.
Nu nog het winkelcentrum…

Maar...Hoog en Droog is er weer! 
En wij – pleinaanwonenden- hebben 
weer een betrekkelijke rust.

Irma

Naschrift redactie: 
We hebben intussen de fotoserie over 
de opbouw van de sporthal en Hoog & 
Droog beëindigd. Bekijk ons fotoalbum 
op 
www.wijkbladcoevering.nl, als u het 
hele proces nog eens terug wilt zien.

Hoog en Droog weer open!
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In november 2005 is Leo Hendriks 
gekozen als nieuwe voorzitter van 
de vereniging van eigenaren in het 
Winkelcentrum Coevering. Met Leo 
Hendriks heeft het bestuur van de 
vereniging van eigenaren gekozen 
voor een betrokken voorzitter, die het 
winkelcentrum door en door kent.

Na het vertrek van Cyril Broos van 
Apotheek Coevering midden 2005 
heeft Cor Smits (Babalou) de taak van 
voorzitter tijdelijk op zich genomen. 
Intussen was het bestuur aan het kijken 
naar nieuwe voorzitter. Men zocht een 
voorzitter met een dagelijkse binding 
met het winkelcentrum. En op dit lijstje 
stond Leo uiteindelijk bovenaan. Hij 
is de langstzittende ondernemer met 
ruim 25-jarig ervaring. En deze ervaring 
is van harte welkom bij de komende 
revitalisering van het winkelcentrum.

Naast het beheer en onderhoud in het 
algemeen heeft Leo een belangrijke 
taak in de revitalisering van het 
winkelcentrum. Er zijn een aantal 
schetsen gemaakt van mogelijke 
scenario’s van de revitalisering van de 
binnenkant van het winkelcentrum. 

Het is belangrijk, dat alle ondernemers 
straks achter het uiteindelijke plan 
staan. Verder is het belangrijk, dat niet 
alles op het zelfde moment aangepakt 
gaat worden. “Het moet geen grote 
bouwput worden.” volgens Leo. “Het 

winkelcentrum moet door kunnen 
draaien, het winkelend publiek moet 
geen al te grote hinder ondervinden”.
Daarom worden de werkzaamheden 
gefaseerd uitgevoerd. Leo zal als 
voorzitter van de vereniging van 
eigenaren een bemiddelende rol 
spelen tussen de ondernemers, project-
ontwikkelaar en architect. 

In het wijkblad van februari 2006 kunt 
een overzicht vinden van de verschillende 
scenario’s voor de revitalisatie van het 
Winkelcentrum. Mocht u al eerder een 
kijkje willen nemen in de plannen, kijkt 
u dan op www.wijkbladcoevering.nl 
bij ons dossier over het winkelcentrum 
(middenkolom onderaan).

Leo Hendriks nieuwe voorzitter 
vereniging eigenaren
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GEG-ministeries
Gods Koninkrijk

Evangelische Gemeenschap

Jan van Amstelstraat 1
5666 AG  Geldrop

Diensten: Zo. 11.30 uur. Meertalige dienst

InL. K. Gerard en I. Gerard
Euterpestraat 7

5631 HM  Eindhoven
Tel: 040-23752222

e-mail: globalgenerationmin@myway.org
Url: www.globalgenerationministeries.org
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Over wie nu eigenlijk koning Arthur 
was, zijn de meningen verdeeld. 
Sommigen denken dat hij eens heerser 
was over een verdeeld Engeland in 
de vijfde of zesde eeuw. Wie hij ook 
werkelijk was, verhalen over deze 
konning zijn er te over. Met name het 
verhaal over de Ronde Tafel is bekend. 
Hieraan vergaderde hij met zijn ridders. 
Allen die aan tafel zaten, waren gelijk en 
naar iedereen werd geluisterd. Eén van 
deze ridders was Walewein, die tevens 
de neef van koning Arthur was.

Toen koning Arthur en zijn ridders op 
een dag aan het vergaderen waren, 
zweefde er via het openstaande raam 
een schaakbord de kasteelzaal binnen. 
Het bord landde vervolgens op de 
vloer. Na verloop steeg het spel op en 
verdween weer, alsof het in de gaten 
kreeg dat er zich niemand geroepen 
voelde om het te bespelen. Koning 
Arthur was echter wel onder de indruk 
van de schoonheid van het schaakspel 
geraakt.

De koning vroeg tot twee keer toe aan de 
aanwezige ridders, wie het schaakbord 
voor hem wilde gaan zoeken en bij hem 
brengen. Degene die dat zou doen, zou 
hem mogen opvolgen. Geen van de 
ridders gaf antwoord. 

Daarom verklaarde hij het zelf maar te 
doen. 
Hierop bood ridder Walewein zich aan, 
omdat hij vond dat het niet hoorde, dat 
de koning zelf achter het schaakspel 
aan zou moeten gaan. Hij zadelde zijn 
paard Gringolet en vertrok om het spel 
te zoeken.

Na verloop van tijd kreeg Walewein het 
schaakbord in het vizier, maar zag deze 
op een gegeven moment in een berg 
verdwijnen. Walewein besloot de berg 
binnen te gaan, die zich achter hem 
sloot. Maar voordat hij bij de uitgang 
ervan kwam, raakte hij in gevecht met 
een aantal draken, die hij weliswaar 
overwon, maar die hem wel flinke 
wonden bezorgden. Bij zijn verdere 
zoektocht kwam Walewein uit bij koning 
Wonder, die met zijn zoon Alydrisonder 
op het door hem gezochte schaakbord 
aan het spelen was. 

Walewein vertelde koning Wonder, dat 
hij op zoek was naar dit schaakspel. 
Hierop zei de koning, dat hij dit kon 
hebben, als hij hem het wonderzwaard 
met de twee ringen zou brengen dat in 
bezit was van een andere koning met de 
naam Amoraan. Deze  Amoraan vertelde 
Walewein, dat hij dit wonderzwaard 
best wel zou mogen hebben. In ruil 
hiervoor zou hij een schone jonkvrouw 
met de naam Isabel bij hem moeten 
brengen, zodat hij met haar zou kunnen 
trouwen. 

Zij woonde in een kasteel met twaalf 
muren en even zoveel zwaar bewaakte 
poorten.

Met behulp van het wonderzwaard met 
de twee ringen en de vos Roges,die 
Walewein onderweg had ontmoet, 
wist hij na een groot aantal gevechten 
jonkvrouw Isabel te bevrijden. Hierna 
ging Walewein tezamen met Isabel naar 
koning Amoraan. Deze bleek echter in 
de tussentijd te zijn overleden. 

Om het schaakbord in ruil voor het 
wonderzwaard te verkrijgen, vertrokken 
de twee vervolgens naar koning 
Wonder. Na dit bezoek keerde Walewein 
met jonkvrouw Isabel én het spel in 
handen, terug bij koning Arthur. Hierna 
werd een groot feest gegeven vanwege 
het slagen van de missie het schaakbord 
in handen te krijgen.

Peter Coolen

Herkomst straatnamen Coevering: 
Walewein
Verhalen over ridders zijn er genoeg. Denk maar eens aan Lancelot, de 
ridder die koning Arthur terzijde stond. Er was echter ook een andere ridder, 
die belangrijk was voor de koning. Zijn naam is Walewein. Het verhaal over 
hem is misschien minder bekend. Daarom is het maar goed, dat er in de 

Coevering een straat naar hem is vernoemd………. !
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Willem Lammers is geen onbekende in 
de wijk. Veel van de vroegere jeugd zal 
hem kennen als de trainer en begeleider 
van de fietscrossclub. Die fietscrossclub 
had een prachtig terrein langs het 
winkelcentrum, waar jaren flink 
geraced werd. Totdat de huizen aan de 
Columbusstraat werden gebouwd en 
de fietscrossclub moest verhuizen naar 
het terrein van de huidige menclub. 

Toen was het snel bekeken met de 
fietscrossclub. Er werd geklaagd over 
geluidsoverlast. Het terrein lag nogal 
afgelegen: er was geen verlichting;de 
route er naar toe liep door een donker 
bos. En zo viel na ruim zes jaar het 
doek.

Willem heeft zich altijd ingezet voor 
de jeugd. Hij is van mening,dat er 
te weinig speelmogelijkheden voor 
kinderen zijn in de wijk. Die kleine 
omheinde speelmogelijkheden zijn 
veel te beperkt. Zeker door het schrale 
aanbod van speeltoestellen. Ook zijn er 

in de wijk nauwelijks bomen om in te 
klimmen. En als die er al zijn, dan mag 
er niet in geklommen worden. 
Klagen helpt niet, als burger word je 
nauwelijks gehoord.

SP
Omdat je als burger moeilijk gehoor 
vindt bij de gemeente en politiek, 
is Willem lid geworden van de 
Socialistische Partij Geldrop. In deze 
partij trekt hem vooral de hulpdienst 
aan. Iedereen kan binnenlopen de 
inloopavonden van de hulpdienst bij 
Ander Werk op het Toernooiveld om zijn 
of haar problemen te bespreken. De SP 
bekijkt dan hoe het probleem het beste 
opgelost kan worden. Soms door te 
helpen met het schrijven van een brief 
of door de persoon te verwijzen naar 
de juiste dienst. De hulpdienst loopt  
prima in Geldrop, maar in Mierlo veel 
minder, daar zijn minder problemen dan 
in Geldrop.

Naast de hulpdienst is de SP op meer 

fronten actief. Niet in de gemeenteraad, 
maar wel actief tegen het nieuwe 
gemeentehuis, of tegen de Duurzaam 
Veilig maatregelen in de Coevering of 
de sluiting van de retourette bij het 
Winkelcentrum. 

Over deze onderwerpen wordt actie 
ondernomen. Maar pas, nadat er goed 
over de onderwerpen nagedacht is en 
het nodige onderzoek verricht is.

Wijkcontactpersoon
Willem is de wijkcontactpersoon 
van de SP voor de Coevering. 
Iedereen met vragen of problemen 
kan bij hem aankloppen. Zeker 
vragen over speelvoorzieningen en 
voorzieningen voor de jeugd hebben 
zijn grote aandacht. Maar ook andere 
onderwerpen uit de Coevering hebben 
zijn aandacht. U kunt Willem bereiken 
op 2856167. Of neem een kijkje op 
http://geldrop-mierlo.sp.nl

Rob Biesters

Maak kennis met Willem Lammers

��������
�������
������

������������
�����

��������
�������
������

������������
�����

�������������������
����������

��������������
�������
�������
�����
������

���������
���������

�������������������
����������

��������������
�������
�������
�����
������

���������
���������

�������
�������
�������
�����
�������

�������
�������
�������
�����
�������

�����������������
��������������
����������������

��������������������������������������
����������������������������

����������������������������������������
�����������������������������������������������
���������������������������������������������
�����������������������������������������

������������������������������������������������������
�����������������������������������������������������
�������������������������������������������

�����������������������������������������������������������
����������������������������������������������������������������������������������������

wijkblad 2 17-01-2006, 21:0013



14

Overpeinzingen over diftar, vuilslimme 
burgers, realisme en een bijzondere 
ambtenaar

“Daarnaast is aangegeven dat het 
toepassen van diftar heeft geleid tot 
hogere kosten voor de burger dan in 
gemeenten zonder diftar”
Een zin uit de Memorie van Toelichting  
Gemeente Geldrop-Mierlo dd 13 
december 2005 over de tarieven 
reinigingsheffingen 2006. Een eerlijke 
bekentenis, dat dient gezegd. Maar 
vooralsnog blijkt uit het stuk nauwelijks 
dat ten aanzien van een dieper liggend 
manco van diftar (‘differentiatie tarieven’) 
aan een fundamentele heroverweging 
wordt gedacht. Voor 2006 kan dat 
natuurlijk ook niet meer. Maar er is toch 
nog altijd zoiets als ‘regeren/besturen is 
vooruitzien’?

‘Ongehoorzaam”
De kern van dat manco ligt in het feit 
dat  burgers zich anno 2006 vaak/soms  
anders gedragen dan bestuurders van 
hen verwacht(t)en. En dat die mogelijke 
’ongehoorzaamheid’ in  beleidsscenario’s 
onvoldoende of niet is meegenomen. 
Balkenende c.s hebben er al stevig mee 
te maken gehad. De verwachting dat het 
liberaliseren van de energiemarkt bij de 
burgers tot massale prijsvergelijking en 
‘overstapgedrag’ zou leiden is grondig 
geloochenstraft. En hoe zullen deze 
gegevens bij de nieuwe zorgverzekering  
er uit gaan zien?
Nu geeft het geen pas om nieuwe 
probeersels als bij voorbaat af te schieten. 

Ook bij invoeringsproblemen moet je 
niet meteen ‘Zie je wel’gaan roepen. 
Maar als burgers na enige tijd horen en 
zien dat ‘minder afval aanbieden’ ra ra 
tot hogere tarieven leidt, is het niet zo 
vreemd dat velen van hun milieubewuste 
geloof afvallen. 
Zeker als er dan ook nog verhalen 
circuleren dat het gescheiden 
ingezameld huisvuil in verbrandingsoven 
of op stortplaatsen weer bij elkaar 
wordt gegooid. Qua voorlichting zou 
daar ook wel eens wat – ontkennende/ 
nuancerende --aandacht aan mogen 
worden besteed.

Idealist of realist?
Toch was dat milieugeloof, dat ideaal 
van overheid en volk, zo mooi: ‘de 
vervuiler betaalt’. Maar als die vervuiler 
8 euro voor een volle bak teveel vindt 
zie je  -helaas!- uiterst geprivatiseerde 
‘oplossingen’ ontstaan: huisvuil in kleine 
porties in prullenbakken stoppen, illegale 
stortplaatsen in bosschages en bossen, 
bij winkelcentra et cetera. Heel wat 
gemeenten zeggen dan ook dat de 
bijkomende kosten van vervuiling hoger 
zijn dan de som van kostenbesparingen 
en inkomsten.
Daar sta je dan als idealistische overheid 
en goedwillende burger. Constant werken 
aan een mentaliteitsverandering? Blijven 
doen! Meer en betere controle? Lijkt mooi, 
maar de ervaring leert dat die altijd tekort 
schiet. 
Want helaas, niet alleen het vlees maar ook 
de geest van mensen is niet zelden zwak, 
zeker als het om de portemonnee gaat.

En dus moet je regels, ‘wetten’ maken 
die deze zwakheden beteugelen. 
De Coevering ligt sinds kort vol met 
hobbels die toch óók niet getuigen van 
een overgroot geloof in de goedheid 
van de automobilist? Met andere 
woorden: wellicht moet je als college 
van B & W en Raad ook ten aanzien 
van diftar maar méér realist zijn dan 
je eigenlijk zou willen. Moet je de 
uitgangspunten ervan nog maar eens 
goed overdenken. Het scenario van 
de ‘vuilslimme burger’ meenemen. 
Leren van buurtgemeenten die diftar 
niet invoerden. Evalueren waaróm 
de retourette bij het winkelcentrum 
Coevering gesloten moest (?) worden. 
En na gedane arbeid de moed hebben 
om de ingeslagen weg te verlaten 
en een betere te zoeken. Waarom 
bijvoorbeeld niet terug naar de oude 
situatie: wel een grijze en groene bak 
maar een reinigingsaanslag gebaseerd 
op de gezinssamenstelling zoals ook 
bij de waterschapsheffing gebeurt? Dat 
haalt een flink stuk druk van de ketel om 
vuilnis maar ergens illegaal te droppen.

Extern bureau: waarom?
Leuk is het allemaal niet. Maar als zowel 
feitelijk als bedrijfseconomisch (‘minder 
afvalaanbod, dus hogere tarieven’) het 
systeem niet goed werkt en in zijn eigen 
staart bijt, moet je op zoek gaan naar 
iets beters. Tot de ‘beste wensen’ voor 
2006 behoort dus de volgende: dat B 
& W en Raad zich óók tot ‘vuilslimme’ 
lieden zullen ontpoppen! Enige hoop 
daarop mag gekoesterd worden. Want 
voor het komend voorjaar staat een 
discussie over het ‘afvalbeleid in de 
meest brede zin’ op de agenda. Echter 
wel op basis van de ‘Evaluatie ‘ Cure’ 
waarmee een extern adviesbureau 
momenteel aan de slag is. De discussie 
wordt ook ‘extern begeleid’, zo valt 
te lezen. En dan bekruipt je toch de 
volgende vraag: “Is er in de
toch redelijk grote gemeente Geldrop-
Mierlo nou niet een Ambtenaar 
Vuilnis der Eerste Klasse die zo’n, altijd 
duur, extern adviesbureau overbodig 
maakt? En waarom een externe 
‘discussiebegeleider’.  Zijn Raad en 
B&W zelf niet vrouws/mans genoeg? 
Misschien kan dat eerst eens in de 
gemeenteraad aan de orde komen.
                                              

 Frans van der Meer

‘Niet alleen het vlees maar 
ook de geest is soms zwak’
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Het was inderdaad een simpel en 
doeltreffend idee, dat was opgezet 
door buurtpreventie Maison St. Cyr. Veel 
bewoners hadden interesse om deel 
te nemen. Vooral voor alleenstaanden 
was het een veilig idee, dat ze bij een 
ongeluk niet te lang in hun appartement 
zouden blijven liggen, zonder dat 
iemand dat in de gaten zou hebben. Er 
werd gewerkt met sleuteldragers. Dat 
zijn bv. Familieleden, die een sleutel van 
het appartement hebben, en die kunnen 
controleren of de bewoner niet onwel 
is geworden. Voor bewoners, die geen 
sleuteldrager hadden, werd de sleutel 
in een verzegelde enveloppe in een kluis 
bewaard.
Ook bewoners uit het Herdersveld 
hadden aangeven interesse voor het 
systeem te hebben. De gemeente was 
ook al benaderd en had enthousiast 
gereageerd. 

De gemeente had zelfs aangegeven het 
systeem te willen bekostigen. Voorzichtig 
werd al gedacht om de hele Coevering 
bij deze voorziening te betrekken, nadat 
er drie maanden zou zijn proefgedraaid 
in Maison St. Cyr. 
Omdat de initiatiefnemers ook 
deelnamen in het huurdersoverleg, was 
Wooninc ook 

geïnformeerd over de plannen. 
Maar in plaats van de verwachte steun 
vertelde Wooninc. dat de bewoners te 
hard van stapel liepen. Wooninc. had een 
eigen systeem. 

Dat systeem bevat een alarmknop 
per appartement en een draaiplaatje. 
Dit laatste is een systeem waarbij de 
bewoner elke ochtend een plaatje moet 
omdraaien. Hierdoor weet het systeem 
van Wooninc. dat de bewoner niets 
mankeert. 
Het systeem werkt verder ongeveer op 
dezelfde manier als de meldeenheid van 
de bewoners.

Kater
De bewoners hadden hun systeem 
nog willen uitbreiden met een simpele 
boodschappenhulp. Als een bewoner te 
ziek zou zijn om naar de winkel te gaan, 
dan zou één van de andere bewoners 
worden ingeschakeld voor het halen van 
de meest noodzakelijke levensbehoeften 
of medicijnen. Bij medischenoodgevallen 
zou ook kunnen worden gebeld waarna 
bewoners een dokter zouden kunnen 
binnenlaten. Maar door de afwijzing van 
Wooninc. zijn alle plannen opgeschort, 
de initiatiefnemers achterlatend met een 
kater.

Goed overleg
Volgens Isabel Vugts van Wooninc. is het 
overleg met de bewoners van Maison St. 
Cyr op een plezierige manier verlopen. 
De kritiek van de bewoners van Maison 
St. Cyr wordt niet gedeeld. Volgens 
Vugts verbied Wooninc. initiatieven van 
bewoners niet. 

In dit geval heeft Wooninc. aangegeven 
al een meldsysteem in andere complexen 
te gebruiken. Dit meldsysteem is 
in samenwerking met de St. Anna 
Zorggroep opgezet. Ook Berkenheuvel, 
Kastanjehof en andere zorgcentra zijn 
aangesloten bij dit systeem. Via het 
systeem geeft een bewoner elke ochtend 
aan of hij/zij gezond is opgestaan. Bij het 
ontbreken van een reactie wordt actie 
ondernomen. Dit systeem wordt gratis, 
door Wooninc. aan de bewoners van 
Maison St. Cyr, aangeboden.

Ook in het geval van ziekte kan Wooninc. 
extra zorg bieden. Bij een incident heeft 
Wooninc. een netwerk, dat kortstondig 
hulp kan bieden. Bij langdurige ziekte 
is een indicatie van de huisarts nodig 
en dan wordt professionele hulp 
ingeschakeld.

Rob Biesters

Meldeenheid bewoners Maison St. Cyr 
bijna van start
Het idee is simpel en doeltreffend. Geef bewoners de mogelijkheid om elke ochtend voor 10 uur ’s ochtends een bepaald 
telefoonnummer te bellen. Registreer deze telefoontjes en maak na 10 uur de balans op. Deelnemers, die zelf niet hebben 
gebeld, worden dan teruggebeld. Wordt er niet opgenomen dan wordt een ‘sleuteldrager’ benaderd, die kan gaan kijken 
of er iets aan de hand is.

Eerst denken...

Digital offset & grafimedia
040-2860264  •  www.vangerwendigital.com

dan drukken
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 Bert Sleutjes
Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit 
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de 
uitgever geen verantwoordelijkheid voor 
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door 
fouten in de gegevens die door derden zijn 
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen 
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil 
niet zeggen dat de redactie het eens is met 
de inhoud. 

Allemaal nog de beste blaf voor dit 
jaar en hoe is het met de goede 
voornemens? Eind vorig jaar heb ik 
er een nieuwe hobby bij gekregen 
– Koffiedik kijken -. Dat is hartstikke leuk. 
Vind ik tenminste. Er zijn mensen, die er 
anders over denken. 

Als ik ’s ochtends mijn eerste rondje 
buiten heb gehad en mijn droge 

boterhammetjes naar binnen heb 
geschrokt, zit ik naast het vrouwtje. 
Zij maakt dan haar boterhammetjes 
klaar voor op het werk, mét beleg 
natuurlijk. Je weet maar nooit,   of er 
iets valt. Na deze ronde doe ik wat 
springoefeningen naast de trap om 
de katten te pesten. Jammer genoeg 
schrikken zij er al niet meer van, maar 
blazen wat terug. Als dan eindelijk de 
hele familie de deur uit is, heb ik het 
rijk alleen. Tenminste beneden. Na wat 
keren met uitlaatschoenen gesleept te 
hebben en het verscheuren van oud 
papier, moest ik wat anders verzinnen 
om me te vermaken. Die bazen werden 
steeds slimmer om mijn leuke spelletjes 
onmogelijk te maken. En toen…… ja 
toen kreeg ik een idee. De Prullenbak 
met twee emmertjes erin.  Één voor de 
grijze kliko en één voor de groene. Die 

laatste is het lekkerste en leukste. Hier 
ligt nog wel eens wat eetbaars in en 
wat ik niet lust, gooi ik op de grond. Wel 
koffiedik is niet te pruimen en dat was 
mijn baas ook niet, toen hij thuis kwam. 
Ik moest mijn mand in. Gemeen hè? 
Ook hier vonden zij weer iets op: door 
een zware schoenenleest op de bak te 
zetten. Maar gelukkig soms vergaten zij 
dit. En dan……?  Dan wist ik door met 
koffiedik te strooien zeker dat ik niet 
uit mijn mand moest komen, zodra de 
baas thuis kwam. Maar nu is de lol er af, 
want ook nu hebben ze er weer wat op 
gevonden. Het vrouwtje blijft thuis. Ze 
vindt dat ze lang genoeg heeft gewerkt 
en past nu de héle dag op mij. Zielig 

hè?

Zar Blok

Horen, zien, niet luisteren 
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Winkelcentrum de Coevering 10
040-2854088

OP DE EERSTE PLAATS WENSEN WIJ AL 
ONZE KLANTEN VOOR 2006 VEEL LIEFDE, 
GEZONDHEID EN GELUK!

VOOR WIE NOG NIET ECHT BIJ DE TIJD IS:
TGEN INLEVERING VAN DEZE ADVERTENTIE
40% KORTING OP ALLE WEEKKALENDERS 
EN OP ALLE AGENDA’S ZONDER FOTO’S.
NATUURLIJK WEER BIJ UW VERTROUWDE 
GEMAKSWINKEL PRIMERA COEVERING

wijkblad 2 17-01-2006, 21:0016




